
Notulen vergadering PB op maandag 3 september. 
 

1.   Opening / iedereen aanwezig. 

 

2.   Mededelingen 

Jurjen heeft de gemeente gebeld i.v.m. losliggende stenen op de Stroinkweg. 

Jochem: Jan Thomsen heeft gevraagd of er geld beschikbaar is voor een extra A.E.D. apparaat. De 

gemeente geeft geen subsidie, maar wil wel koppengeld beschikbaar stellen. Er moet een offerte 

worden opgevraagd. Deze zal door Helen naar Kor v.d. Velde worden gestuurd. 

 

 3. Verslag vorige vergadering / geen op of aanmerkingen. 

 

4.   Lopende zaken 

Verkeerssituatie / J. Schram zegt niets te hebben toegezegd over een deadline (volgens ons was 

afgesproken dat hij eind april met een concreet voorstel zou komen). 

 

Vaarsnelheid / Bord zou verplaatst worden, is niet gebeurd. 

 

Fietspaden / De contactambtenaar en wethouder worden uitgenodigd voor een overleg op korte 

termijn om een actielijst door te spreken v.w.b. fietspaden, verkeerssituatie en onderhoud. Jochem 

en Jurjen bereiden dat samen voor. 

 

Matrixplannen / Goed in de gaten houden zodat we niet te laat zijn om inspraak te hebben over de 

verlichting. 

 

Jochem zal Hans van der Beek uitnodigen om de slechte staat van de bankjes, de bermen, 

vuilisbakken en ligplekken samen te bekijken. 

 

Scik / Wij betalen de kosten t/m 2018, maar willen wel graag dat ze de plannen voor de eerste 5 jaar 

aan ons voorleggen. We hebben geholpen met de oprichting, maar het is niet de bedoeling dat wij 

dat blijven doen. Helen neemt contact op met Frans. 

 

5.  Actielijst / We houden de bestaande lijst aan en voegen daar nog een punt aan toe, nml. een 

ophaalbrug maken van de brug in het Hoogewegse pad. 

 

6.  Notulen ALV / concept goedgekeurd 

 

7.  Rondvraag / Geen vragen. 

 

8.  Sluiting. I.v.m. de vakantie van Irene komt zij nog met een voorstel voor de volgende 

vergadering.      


